

FOUNEX



EN EXCLUSIVITÉ

Dans un quartier calme et résidentiel, maison individuelle de 7 pièces située proche de toutes les commodités. Sur 2 niveaux, cette charmante maison d'une surface de 246 m² bâtie sur un terrain de 1555 m² bénéficie d'une abondance de lumière naturelle. Elle se compose de 5 chambres, 3 Salles de bains, 1 spacieux espace de vie et 1 cuisine équipée. 1 piscine, 1 petit bassin ainsi qu'1 couvert pour 2 voitures complètent ce bien.

CHF 2'400'000.-

Exclusively listed

In a quiet and residential area, this detached 7-room house is situated close to all amenities. With its surface area of 246 m² distributed on 2 levels, this charming house - built on a plot of 1,555 m² - benefits from plenty of abundant natural light. It comprises 5 bedrooms, 3 bathrooms, a spacious living space and an equipped kitchen. A swimming pool, a small pool and a 2-car carport complete this property.

CHF 2,400,000

stone / finest
INVEST homes

STONE INVEST

Route des Acacias 54 • 1227 CAROUGE • T. +41(0)22 342 47 17 • info@stone-invest.ch • www.stone-invest.ch